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Z A P I S N I K 
sa 79. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 31. listopada 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 
Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, 
samouprave i uprave, Ivana Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 
Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica 
Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, Dragan Abramović, zapovjednik 
Javne vatrogasne postrojbe Delnice, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću 
„Hlojkica“ Delnice, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Davorin 
Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 
 Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Dario Medvedec (prisutan je Davorin 
Klobučar), Indira Rački Joskić (prisutna je Ivana Pleše), Zvezdana Jerković (prisutna je 
Tihana Ljubojević). 
 
 IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
 ZRINKA RUŽIĆ 

- Najviše se radilo na Proračunu za 2015. godinu iako Ministarstvo financija još 
uvijek nije objavilo Upute za izradu proračuna. 

- Završavao se rebalans, napravljena je odluka o zaduženju i odluka o izmjeni 
odluke o izvršavanju, a sve vezano za dobivanje suglasnosti za zaduženje od 
Ministarstva financija. 

- Napravljeno je očitovanje vezano uz predmet „Mance“. 
- Napravljen je ugovor o djelu za gospođu Dušanku Crnković. 
- Što se tiče plaćanja dospjelih obveza plaćene su vijećničke naknade, plaćeni su 

računi „Iskopima i transportima Belobrajdić“, plaćen je PDV i druge dospjele 
obveze, DVD-u su proslijeđena financijska sredstva.  

- Obavljali su se tekući poslovi vezani uz knjiženja faktura, zatvaranje izvoda u 
financijama, kompenzacije, narudžbenice, kontrola bilance, usklađivanje kartica s 
poslovnim partnerima. 



- Kolega Majnarić je u utorak sudjelovao na redovnom sastanku projektnog tima 
vezano za rekonstrukciju Supilove ulice, priprema dokumentaciju za potpis 
Partnerskog sporazuma o zaprimljenom ugovoru o sufinanciranju Projekta 
„Škocijan-Risnjak“. 

- Što se tiče obnovljivih izvora energije u obiteljskim kućama izrađen je zapisnik o 
konačnoj bodovnoj listi o čemu su obaviješteni ponuditelji kao i o daljnjim 
obvezama prema pravilniku.  

- Pripremljena je investicijska studija poslovnog plana za potrebe nabave 
dugoročnog financijskog kredita: tekstualni dio i izračun potrebnog ulaganja i 
izvora, struktura ulaganja, amortizacija ulaganja. 

- S predstavnicima HABORA radilo se na rješavanju problematike Elaborata 
zaštite okoliša. 

- Izrađena je prezentacija o poslovnim zonama na području Grada Delnica. 
 
IVANA PLEŠE 

- Osim redovitog posla održala se pričaonica priča te kreativna radionica. 
- Provode se aktivnosti za priredbu „Djeca djeci“ za sljedeći tjedan. 
- U ponedjeljak je ravnateljica prisustvovala sastanku na temu „Delničke adventske 

bajke“, u srijedu je snimljena emisija „Čitateljski kutak“. 
- Dogovoreno je da će se jednom mjesečno radijska emisija posvetiti djeci. 
- U srijedu je u Radničkom domu izvedena predstava „Snježna kraljica“ Gradskog 

kazališta lutaka Rijeka. 
- U okviru programa za mjesec knjige sudjelovali smo na Nacionalnom programu 

za poticanje čitanja. 
- Obavljaju se pripreme za postavljanje izložbe haigi. 
- Stručila se građa po željama korisnika. 

 
NIKOLA MUVRIN 

- Obavljeni su radovi na čišćenju groblja, postavljena je rasvjeta u Delnicama kao i 
kante za smeće na parkiralištu. Kroz vikend organizirano je dežurstvo na groblju. 

- Posađene su lipe u Supilovoj ulici, danas se sade ruže u malom parku. 
- Prodaja cvijeća na klizalištu dobro funkcionira. Ljudi su zadovoljni pa to može 

biti pravilo za ubuduće. 
- Gradonačelnik se nije složio da sutra vrata groblja budu otvorena, zatražio je da se 

danas ne kosi te da se vodi briga o tome da se kante redovito prazne. 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Turističko vijeće prihvatilo je Program i Financijski plan koji su proslijeđeni 
Hrvatskoj turističkoj zajednici i TZ Kvarnera. 

- Radilo se na kandidaturi za Ministarstvo turizma. Prijavljeno je 5 projekata: 
brendiranje destinacije Gorski kotar i izrada Akcijskog plana razvoja turizma, 
uređenje staze „Osjeti jeku“, uređenje pješačke staze oko Delnica, uređenje TIC-a 
s naglaskom na izmjenu grijanja te projekt putovima baštine – obnova 
interpretacijskih ploča i odmorišta. 

- U utorak je prisustvovala edukaciji u organizaciji PGŽ-Upravnog odjela za 
regionalni razvoj na temu programa Europske unije. 



- U srijedu je održana Koordinacija TZ Kvarnera na kojoj su razmatrane teme 
vezane uz oglašavanje, udruživanje sredstava. 

- S računovodstvom su se usklađivali izvještaji radi pripreme Nadzornog odbora. 
- U ponedjeljak je održan sastanak vezan uz adventsku bajku. 
- HTZ poslano je Izvješće o trenutnoj fazi projekata i očekivanom završetku. 
- Gradonačelnik je zamolio direktoricu da iskoordinira hitan sastanak direktora TZ 

Gorskog kotara na kojem bi gospodin Željko Zima, autor „Šegrta Hlapića“ 
prezentirao svoj projekt društvenih igara u kojima obitelj medvjedića šeće 
Gorskim kotarom nailazeći na razno-razne situacije, a mama medvjedica svojim 
medvjedićima opisuje znamenitosti i ljepote Gorskog kotara, uz interaktivne 
panoe koji bi informirali posjetitelje što se toga trenutka događa na području 
cijelog Gorskog kotara. Gospodin Zima želi da cijeli Gorski kotar bude jedinstven 
u tom projektu, ne traži ništa osim podrške i koordinacije.  

 
TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Prisustvovanje svečanosti povodom 140 godišnjice Narodne knjižnice i čitaonice.  
- Redoviti uvid u skupine, analiza pedagoške dokumentacije i odgojne 

problematike. 
- Sudjelovanje na predstavi „Snježna kraljica“. 
- Prisustvovanje stručnom skupu: Osnažimo pravo djeteta da budu sigurni. 
- Skupina „Bubamarci“ posjetili su Petehovac u sklopu završnih aktivnosti vezanih 

za Dan kruha. 
- Provode se aktivnosti vezane za Noć vještica. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- JVP je sudjelovala u gašenju velikog požara pilane u Kupjaku u utorak. Bila je to 
zahtjevna i teška intervencija u kojoj su sudjelovali i DVD Ravna Gora, Skrad, 
Brod Moravice, Stara Sušica. Iako je intervencija odrađena po pravilima struke 
izgorjela je čitava Pilana i šteta je velika. 

- Odradili su se poslovi prema privatnim korisnicima. 
- Jučer smo posjetili JVP Grada Krka, usporedili međusobna poslovanja, iskustva i 

došli do vrlo korisnih saznanja. 
- Danas je dan tehnike, sutra dan čišćenja. 

 
DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljaju se pripreme za odlazak na 10. festival sportske rekreacije žena u Kninu, 
kao predstavnik Grada Delnica nastupit će Udruga športske rekreacije Parejda. 

- Bazen: za sanaciju bazena nedostaje jedan dio koji se mora nabaviti iz Švicarske. 
Kada sporni dio stigne bit će potrebno još dan-dva da se isti ugradi a najveći 
odmak vremena trebat će za zagrijavanje vode.  

- Malonogometna reprezentacija koja je bila ovdje na pripremama jučer je otišla, 
jako su zadovoljni boravkom u Delnicama i žele ponovo doći. Razgovarat će s 
vodstvom kluba kako bi se vidjela mogućnost odigravanja malonogometnih 
turnira u Delnicama. 

- Obavio je razgovor s predstavnicima Hrvatskih željeznica i Autotransa glede 
dolaska posjetitelja u Delnice, prvenstveno učenika osnovnih škola i polaznika 



vrtića na jednodnevni boravak u Delnice ponudivši im sadržaje bazena i klizališta. 
To bi bila djeca iz pravca Rijeke te Ogulina. Gradonačelnik je predložio da se 
dolazak djece planira s adventskom bajkom, kićenjem jelke, dočekom nove 
godine za malene i drugim sadržajima. 

 
TOMISLAV MRLE 

- Izrađen promidžbeni letak te pozivnica. Danas je zadnji sastanak prije svečanog 
otvaranja u ponedjeljak. 

- Na 2 Izmjene Plana i programa stručnog osposobljavanja dobivena suglasnost 
HZZZ-a, pa je izrađen tekst natječaja i obavijesti te je sve poslano na objavu.  

- U kontaktu sa PP Delnice, idući tjedan se planira odlazak u Dom mladih Rijeka. 
Radi se na tome da se za iduću godinu planira osposobiti 4 osobe za rad tijekom 
ljeta. 

- Od izvršitelja oporuke pok. Janet Majnarich dobili smo originale potpisanog 
sporazuma, sve je dostavljeno PGŽ radi organiziranja potpisivanja istog s njihove 
i naše strane 

- U svezi ostavine "Polić" kontaktira se s bankama na kojima se nalaze sredstva 
koja su pripala Gradu. 

- Izrađen je prijedlog za dodjelu imena novoformiranom trgu. 
- Pripremljena je i sazvana 10 sjednica GV-a idući četvrtak. Od 12 točaka 2 je 

osobno pripremio: Izmjena Društvenog ugovora GSC-a te Povelja o suradnji i 
organizaciji civilnog društva. 

- Državni arhiv danas će obaviti nadzor. 
- U svezi civilne zaštite u srijedu je kod zamjenice gradonačelnika bila inspektorica 

i zapovjednica Stožera. Uglavnom je sve bilo u redu, očekujemo rješenje s 
eventualnim napucima. 

 
 
Dovršeno u 9,25 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 
 
 
 
 
 

 
   
 
 
 


